
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 3. november 2015 kl. 19.00 

 

Fraværende: Kathe (afbud), Svend Åge (uden afbud) 

Ordstyrer: Niels 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 6. oktober 2015 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten. Blev gennemgået og debatteret. Bente tjekker, om nogle regnvandsbrønde i 

etape 11 er med på listen til ekstern entreprenør der kommer og renser brøndene i nær fremtid. 

 

2.  

Bentes bunke. Vores område får ny gadebelysning i perioden oktober 2015 til maj 2016. Falck har 

sendt os et tilbud på sundhedsordning til medarbejderne. Bente gennemlæser betingelserne og 

tilbuddet drøftes på et kommende bestyrelsesmøde. Nogle beboerhenvendelser blev drøftet og vil 

blive besvaret. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Niels har været – og er fortsat hårdt presset arbejdsmæssigt, så 

verserende sager er ikke blevet fulgt op og behandlet. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter omdelte kvartalsregnskab og gennemgik det. Alle poster balancerer. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge fraværende. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). Ingenting. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Fejning og ukrudtsbørstning af vores veje igangsættes 

i nær fremtid. Efterfølgende foreslås gasbrænding af ukrudtet langs vejene til foråret. Vi kan spare 

en del ved selv at bortkøre affaldet. Tre parkeringspladser i etape 9 vil blive opmærket. De berørte 

beboere orienteres pr. brev. 

 

8. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Ingenting. 

 

9. 

Orientering fra legepladsudvalg. Kathe fraværende.  

 

10.  

Orientering fra den grønne drift. Mogens og Jørn har afholdt et konstruktivt møde med kommunens 

ansvarlige for græs og buskads, Susanne Christoffersen. Det blev aftalt, at træerne på kommunens 

stier fritrums-beskæres og der ryddes et krat ved Oasen, hvor der efterfølgende sås græs. Der blev 

påpeget nogle steder, hvor kommunen har misligholdt deres forpligtelse. Disse bliver også 

udbedret. Kommunen påtænker at fjerne beplantningen mellem fortov og cykelsti i vores område.  

Mogens og Jørn har været rundt i området med kommunens træ-ansvarlige Jette Tømmerup og set 

på nogle klager over træer. Det er aftalt at Mogens og Jørn mødes torsdage før bestyrelsesmøder og 

drøfter arbejdsopgaver og evt. udfordringer. 

Mogens fremlagde forslag til placering af nye træer på Kolt Østervej. Der bestilles 15 ”Prunus 

Avium Plena”. Niels undersøger, om der ligger kabler i jorden og indhenter pris på etablering af 

træerne hos ekstern entreprenør. Bente laver et orienteringsbrev til beboerne. 

 

11. 

Eventuelt. Næste bestyrelsesmøde er tirsdag, d. 1. december kl. 17.00.  

Referent: Bente Jensen 


